
 
Opmerkingen bij de planning 2014 Raad decentralisaties 
 
 
1. Door het verschil in tempo van de verschillende wetten is het waarschijnlijk niet 

mogelijk alledrie de wetten in één nota aan te leveren. 
 
2. De beleidsnota's en verordeningen moeten waarschijnlijk per decentralisatie in  
      dezelfde raad behandeld worden. Dit heeft te maken met het feit dat er nog geen  
      wet is vastgesteld en we dus pas laat weten wat er echt op ons afkomt. Een  
      tweede oorzaak is het feit dat de gemeentraad niet vergadert in december en wij  
      dus in november alles al afgehandeld moeten hebben. 
  
3.   Er zijn twee  informatieve rondes voorgesteld. Ook voorstellen van de raad zijn  
      welkom. 
  
4.   De regionale planning is nog niet bekend. Eventuele onderwerpen die interessant  
      zijn voor de raad of waar de raad een besluit over moet nemen, volgen zodra het  
      bekend is. 
  
5.   Het betreft een voorlopige planning die eke vier weken wordt geactualiseerd.  
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